
Protokoll fört vid Årsstämma för Svenska Armsportförbundet 
Datum:  17 mars 2023, Vimmerby, Hotell Ronja 

§1 Anders Axklo öppnade mötet och hälsade alla välkomna till kvällens årsstämma. 

§2 Upprop, fullmaktsgranskning samt fastställande av röstlängd för förbundsstämman  
 (Se bilaga 1, Röstlängd)  
 22 föreningar är närvarande och har rösträtt vid kvällens årsstämma. 
 Totalt tio föreningar har betalat medlemsavgiften efter det att sista datum (31/1) passerat. 
 I förbundets stadgar står att läsa ”För att ha rösträtt på förbundsstämma skall förening till SB&K   

 samt Förbundet senast den 31 januari verksamhetsåret erlägga av SB&K respektive     

 förbundsstämma fastställda avgifter”. Då dessa tio föreningar betalt sin medlemsavgift upp till 20 dagar  
 försent så lyfts frågan på årsstämman om rösträtt för dessa föreningar.  
 En av stämmans röstberättigade föreningar åberopar att stadgarna ska gälla och därmed kan inte de  
 föreningar som inkommit för sent med sina medlemsavgifter vara röstberättigade på stämman. 
   
§3 Från om stämman är behörigen utlyst 
 Årsstämman beslutade att stämman är behörigen utlyst. 
 
§4 Val av stämmans ordförande 
 Leif  Larsson valdes av årsstämman att leda kvällens möte. Leif  Larsson är sedan tidigare   
 kommunfullmäktiges ordförande i Vimmerby. 
 
§5 Val av stämmans sekreterare 
 Andreas Johansson valdes av årsstämman att föra protokoll över kvällens möte. 
 
§6 Val av två justeringsmän att jämte stämmans ordförande justera protokollet,  
 samt val av två rösträknare.   
 Tobias Axelsson och Frida Hjort valdes av stämman att justera kvällens protokoll och tillika valdes  
 dessa två till stämmans rösträknare. 
 
§7 Fastställande av föredragningslistan 
 Föredragningslistan godkändes av årsstämman. 
 
§8 Föredragande av verksamhetsberättelse 
 Anders Axklo föredrog den sedan tidigare utskickade verksamhetsberättelsen. 
 Flen Sport och Hälsa via sitt ombud Felicia Rydstedt påpekade att en redaktionell ändring skulle  
 göras från att ”vi tvingats” till att ”vi valde” under rubriken Internationell representation samt att ett  
 VM också hållits under pandemin i USA. Anders Axklo menar att styrelsen betonar just vikten att  
 den internationella arbete fortsatt präglats av den konflikt som inleddes just 2019. 
 Årsstämman beslutade efter denna korta diskussion att godkänna verksamhetsberättelsen och lägga  
 denna till handlingarna. 
 
§9 Föredragande av förvaltningsberättelse 
 Thorbjörn Reutergårdh föredrog muntligen styrelsens förvaltningsberättelse vilken också 
 godkändes och lades till handlingarna. 
 
§10 Revisorernas berättelse 
 Förbundets lekmannarevisor Kent Andersson föredrog kort för den revision han genomfört av  
 styrelsens förvaltning vilken också godkändes och lades till handlingarna. 
 
§11 Fråga om ansvarsfrihet för förbundsstyrelsen 
 Årsstämman beslutade att bevilja förbundsstyrelsen ansvarsfrihet för föregående verksamhetsår. 
 
§12 Behandling av ärenden, som förbundsstyrelsen föreslår förbundsstämman  
 Inga propositioner från förbundsstyrelsen fanns vid kvällens stämma.. 
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§13 Behandling av motioner som i stadgeenlig tid, enligt 3 kap 7 § inkommit till    
 förbundsstyrelsen  
  
 1. Sorsele IF - Svenska Armsportförbundets hälsofrämjande arbete 
 Diskussion fördes kring motionens första att-sats. Ett flertal föreningar tycker att det inte ska finnas  
 separat klass på SM för så unga deltagare som et vi normalt kallar ”knattar” som det uppfattas att  
 motionens första att-sats handlar om. Gällande den andra att-satsen så fördes diskussion kring det  
 scenario som kan uppstå när inte de internationella viktklassreglerna ändras. Diskussion fördes   
 också om att uppdrag till den kommande sportkommitten att arbeta vidare med dessa frågor under  
 kommande verksamhetsår. 
 
 Mötesordförande väljer att ställa motionens att-satser var för sig till beslut. 
 Motionens första att-sats avslås av stämman genom acklamation. 
 Motionens andra att-sats bifalles av stämman efter röstning med utfallet  
 13 röster för bifall och 10 röstar för avslag. 
 
 2. Anders Svensson - Lägga ner IFA 
 Styrelsen beaktar inte denna motion då den inte ställts från en medlemsförening.  

 3. Svanskogs IF - Förslag om fasta domarutbildningar och utbildningsansvarig för domare 
  
 Mötesordförande ajournerade årsstämman vid denna punkt kl 1950. 
 Den till stämman inbjudna polska domare Marius Grosj berättar om det system de har i Polen.  
 Varje klubb är skyldig att ta med en domare till mästerskapen annars får man betala en avgift för att  
 inte ha gjort detta. Det finns också i Polen olika kategorier av domare som får olika ersättning för  
 olika uppdrag i varierande grad. Ersättning betalas där ut i allt från startavgifter och fri mat och   
 dryck till att man får boende i den högsta nivån av domare. Ett antal domare får även resa   
 betald och även en mindre ersättning för uppdraget. Årsstämman tackade för redovisningen kring  
 det Polska systemet. 
 Mötes återupptas efter ajournering kl 2000. 
 
 Motionsställaren Svanskogs IF genom sitt ombud Mikael Grönholm valde vid denna punkt att dra  
 tillbaka sin motion om fasta domarutbildningar och utbildningsansvarig för domare.  
 
 4. Flens Sport och Hälsa IF - Svenska Armsportförbundets hör lämna IFA och återgå till WAF 
 Motionsställaren via ombudet Felicia Eklund begärde vid inledningen av denna punkt på   
 dagordningen att Anders Axklo skulle lämna lokalen under denna fråga och yrkade också på att en  
 jävs-situation föreligger i denna fråga.  
 Mötesordföranden redogjorde för gällande jävsregler och ställer därefter frågan till Andes Axklo om 
 sin inställning till jäv i denna fråga. Anders Axklo anser, med stöd av det av mötesordföranden   
 redogjorda, att det i denna fråga inte föreligger jäv, varpå mötesordförande förklarar att  
 mötet går vidare. 

 Flens Sport och Hälsa yrkar bifall till motionen och mötesordförande valde därför att ställa förslaget 
 om bifall och avslag mot varandra under denna motion. 
 Efter handuppräckning beslutade årsmötet att avslå motionen med utfallet 15 medlemmar för avslag  
 och 7 medlemmar för bifall av motionen,  
 
§14 Fastställande av verksamhetsplan för innevarande verksamhetsår 
 En diskussion fördes om innehållet i verksamhetsplanen. Just prioriteringen om paraverksamhet  
 menade en medlemsförening att det kanske inte är rimligt att satsa på paraatleter då det i dagsläget 
 upplevs vara brist på ideellt arbetande personella resurser. Andra medlemsföreningar menade att det 
 är ett område som vi historiskt sett inte nyttjat och att det finns mycket kunskap och ekonomiska  
 medel att inhämta under detta verksamhetsområde. 
 Även en diskussion fördes kring hur frågan kring domare skulle läggas till som ett prioriterat   
 område i verksamhetsplanen, varvid de flesta ansåg att det borde vara ett prioriterat område. 

 Årsstämman beslutar att godkänna verksamhetsplanen för innevarande verksamhetsår med tillägget  
 att Domarverksamheten lägges till prioriterade verksamheter. 
 
§15 Fastställande av årsavgift per medlem till Förbundet för nästkommande verksamhetsår,  
 utöver den årsavgift som SB&K beslutat om för samma medlemmar   
 Årsstämman beslutade att lämna medlemsavgiften oförändrad och behåller den på 79 kr per år. 
 
§16 Fastställande av eventuella extra avgifter för innevarande verksamhetsår  
 Inga förslag finns. 
 
§17 Fastställande av eventuella arvoden för förbundsstyrelsen 
 Inga förslag finns för eventuella arvoden inom förbundsstyrelsen. 
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§18 Fastställande av budget för innevarande verksamhetsår 
 Flens Sport och hälsa genom ombudet Felicia Ekund yrkade på att årsstämman ska tillskjuta 25000  
 kronor för den i verksamhetsplanen nyligen beslutade paraverksamheten.  
 Årsstämman beslutade att godkänna budgeten inför kommande verksamhetsår med ovanstående  
 tillägg om 25000 kr i satsningen för paraverksamheten. 

§19 Fastställande av antalet ledamöter 
 Årsstämman beslutade att antalet ledamöter i förbundets styrelse ska uppgå till 7 ledamöter 
 samt 2 suppleanter. 
 
§20 Val av förbundsstyrelse 
 Valberedningens förslag utgörs enligt följande. 
  
 roll  namn   Period  Omval/nyval 
 Ordförande   Andreas Tjernberg   2 år  2025 
 Ledamot  Thorbjörn Reutergårdh 2 år  2025 
 Ledamot  Roger Eriksson  2 år  2025 
 Ledamot  Andreas Johansson  1 år  2024 
 Ledamot (fyllnadsval) Ronny Ceder  1 år  2024 
 Suppleant  Pirjo Holmström   1 år  2024 
 Suppleant  Lovisa Wahlström  1 år  2024  

 Valda av årsmötet 2022 
 roll  namn   Period  Omval/nyval 
 Ledamot  Inger Stenlund  1 år kvar   2024 
 Ledamot  Linda Dahlgren o  1 år kvar   2024 

 Flens Sport och hälsa genom ombudet Felicia Eklund föreslår Torbjörn Reutergårdh som   
 ordförande för förbundet, vilken också accepterat den nomineringen. Utöver detta föreskår också  
 Felicia Eklund att Markus Möricke och Tobias Sköneus ska väljas till ordinarie ledamöter i styrelsen. 
 
 Mötesordförande väljer att fråga mötet om dessa kandidater får tas upp till beslut vilket också   
 årsstämman beslutade att godkänna. Mötesordförande ställde därefter alla föreslagna namn mot  
 varandra, varpå denne fann att stämman valt de av valberedningen föreslagna att ingå i styrelsen. 
 
 Mötesordförande valde då att ställa valberedningens förslag i sin helhet till beslut inför årsstämman  
 på acklamation. Med en tydlig majoritet valde årsstämman att besluta helt enligt    
 valberedningens förslag (se ovan). 

§21 Val av ordförande i valberedningen samt två övriga ledamöter. Antalet övriga ledamöter   
 skall vara lika fördelat mellan könen .  
 Årsstämman beslutade att välja Mitcho Tek till ordförande i valberedningen samt ledamöterna   
 Marcus Möricke och Elin Janeheim på en person om 1 år. 
 
§22 Val av två revisorer Varav en ska utses av SB&K  
 Årsstämman beslutade att välja Kent Andersson som revisor för Svenska Armsportförbundet på en  
 period om 1 år. 

§11 Mötets avslutande 
 Mötets ordförande Leif  Larsson tackade för god uppslutning och avslutade mötet. 

  

   

 Leif Larsson, mötets ordförande	 	 Andreas Johansson, mötets sekreterare	          


	 Tobias Axelsson, justerare	 	 	 Frida Hjort, justerare
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